
 

Schriftelijke vragen (ex artikel 1e lid gemeentewet en artikel 39 reglement van Orde) 

                                                                                                                                 Elsloo   1/10/2020  

Aan het college van B en W te Stein, 

Onderwerp: hondenpoep- en afvalbakken 

 

Geacht college,  

Middels dit schrijven richten ondergetekenden zich tot u met het volgende:  

We zijn erg blij met het goed gespreide aantal hondenpoep- en afvalbakken in onze gemeente. 

Deze waardevolle voorziening voor hondenbezitters moeten we zeker ook voor de toekomst 

behouden. Als CMB-fractie vinden wij dan ook dat daarop niet bezuinigd moet worden. 

Binnen onze gemeente doen zich in dit kader wel enkele andere problemen voor die oplosbaar zijn. 

Enerzijds heeft dat te maken met het gebruik van deze bakken door sommige inwoners voor het 

dumpen van hun huisvuil, hetgeen niet de bedoeling is. Daarvoor kan men gebruik maken van de 

ophaaldiensten welke aangeboden worden door de gemeente via RWM . Daarnaast hebben 

inwoners tevens nog de mogelijkheid om afval zelf naar de afvalstraten te brengen in de directe 

omgeving van het gemeentehuis. 

Dat kennelijk een beperkt aantal inwoners deze hondenpoep- en afvalbakken gebruikt om daar hun 

huisvuil in te deponeren, getuigt niet van milieuvriendelijk gedrag, maar zorgt er tevens voor dat 

deze bakken door de hondenbezitters en de inwoners niet optimaal gebruikt kunnen worden omdat 

ze vaak overvol zijn met gedumpt huisvuil. Vele hondenbezitters storen zich daar terecht aan. 

Om dit probleem te beperken heb ik (Chantal) U enkele maanden geleden via de “mijn Gemeente 

app” een foto gestuurd dat dit voor een deel opgelost kon worden door verkleiners in de bakken aan 

te brengen, welke er voor zorgen dat er nauwelijks nog huisvuil terecht komt in deze voor 

hondenpoep bestemde afvalbakken. Voorbeelden van verkleiners zijn op het einde van deze brief te 

vinden. 

Kennelijk ging het blijkens het antwoord om een pilotproject. 

Het zou een goede zaak zijn als binnen onze gemeente alle hondenpoep- en afvalbakken voorzien 

worden van deze verkleiner, omdat in de praktijk blijkt dat daar waar deze verkleiner is toegepast 

nauwelijks meer ander afval in of bij de bak gedumpt wordt. 

Daarnaast is het van belang dat de gemeente deze bakken ook tijdig gaat legen hetgeen nogal eens 

te wensen over laat met alle nadelige gevolgen van dien. 

 

 



Het tijdig legen voorkomt immers onnodige problemen van afval en is voorts kostenbesparend. 

Zowel de hondenbezitters in onze gemeente alsook de inwoners zijn er allen bij gebaat als 

voornoemde aanvullende maatregelen getroffen worden. 

Er op vertrouwende dat wij op korte termijn een positief antwoord uwerzijds zullen krijgen op de 

door ons aan de orde gestelde problematiek verblijven wij met vriendelijke groet, 

 

Chantal Meijers  Raadslid CMB  

Daan van Ommen Burgerraadslid CMB  

 

 

 

 

 

 

 


